
 

  

 

 

 

Referat Hovedstyremøte i Nærbø IL  

Onsdag 27.11.2024 kl. 18:00-21:00 Bestaståvå i SPVA 

Deltakere;  
Trond Lode (styreleder) 
Linda Johansen Vigre (nestleder) 
Torgeir Erfjord (Barneidrettsansvarlig) – deltok frem til kl. 20:00 
Morten Nærland (SL fotballgruppa) 
Trond Knutsen (SL håndballgruppa) 
Viktor Andersson (SL innebandygruppa) 
Einar Auestad (daglig leder, DL) 
 
Forfall; 
Meldt forfall - Gry Lea Knutsen (økonomileder)  
 
 

SAK EMNE/TEMA 

89.24 Godkjenning av innkalling  
 
I forbindelse med at SL fotball, Morten Nærland, hadde sitt første styremøte ble 
styreinstruks gjennomgått.  
 
Vedtak: 
Innkalling godkjent 
 

90.24 Runden – sendes til DL innen tirsdag 26.11. kl. 12.00 
 
Torgeir: Trener-/oppmannsmøte yngre lag håndball, diverse saker barneidrett, 
planlegging innsamling brukt utstyr (Sirwan, Hå kommune) + Vassendgutane. 
 
 

91.24 Holdningskampanje 2025 
Sus ledere FG, HG & IG starter dette arbeidet i starten på 2025, involverer alle i 
SU. 
 

92.24 Økonomi 
 
Rapport pr. oktober ble gjennomgått. Noe bak, Gry & Einar legger frem mer 
detaljert prognose på neste styremøte. 
Budsjett 2025 1.utkast – gjennomgått, her må det arbeides med detaljer, Gry & 
Einar tar dialog med den enkelte avdeling 
 

93.24 Fra sak 75/24 Kiosk organisering i NIL 
 
Janne fra administrasjonen presenterte hvordan kiosken driftes pr. i dag. Hun 
viste også til gjennomførte revideringer av rutiner, og gikk gjennom følgende 
punkter: 
 



 

  

 

 

 

Vareutvalg: 
- Attraktivt kiosktilbud 
- Mer eller mindre utvalg? 
- Sunnere alternativer selger erfaringsmessig mindre. 
- Popcorn – bra eller dårlig 
- Diplom is – vår/sommer. Må planlegges så vi ikke sitter med lager inn mot 

høst/vinter hvor det ikke er salg av is. 
 
Benchmark priser: 
Gjennomgang av prissammenligning mot tre andre aktører. Prismessig ligger vi en 
god del over dagligvarebutikk, men noenlunde likt med kiosk/bensinstasjoner.  
 
Pr. uke 47 viser kiosken økonomisk overskudd! 
 
Kassesystem: 
Pr. i dag NEXT og NETS, 4 kasseapparat, 4 bankterminaler + 1 trådløs. Det er 
behov for nytt terminalsystem. Jobber med tilbud fra NEXT. Mulig samarbeid og 
sponsorat.  
 
Innspill fra styret: 

- Utrede mulighet for å lage smoothie.  
- Viktig å avklare krav fra Mattilsynet og innrette seg etter disse. 
- Popcorn representerer et søppelproblem i anlegget, og skal heretter kun 

selges ved elitekamparrangement da det er organisert renhold i etterkant. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering. 

94.24 Org.Brain – Saken utsatt 
 

95.24 Eliteutvalg inn i ny organisasjonsplan – saken utsatt 
 

96.24 Eventuelt 
- Neste styremøte flyttes til tirsdag 17.12. 

 
 
FORSLAG TIL FREMTIDIGE STYREMØTER: 

• Tirsdag 17.desember kl. 17:00-21:30 

• Onsdag 22.januar 2025 kl. 18:00-21:00 

• Onsdag 19.februar 2025 kl. 18:00-21:00 

• ÅRSMØTE torsdag 20.mars kl. 18:00 
 


